

Date :

التاريخ : 06 أكتوبر 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,،،

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to inform you that we have received from our affiliate company, IFA Hotels & Resorts K.S.C., its disclosure dated 5/10/2024 that one of its subsidiaries in the United Arab Emirates has signed a banking facilities contract worth AED 600 million, equivalent to KWD 49.8 million, with an Emirati bank. These facilities will be repaid over a period of fifteen years at an appropriate interest rate.

These facilities will be used to settle existing banking facilities worth AED 581 million equivalent to KWD 48.2 million from another bank in the UAE.

The financial impact of these banking facilities on the affiliate company will be an increase in cash by AED 19 million, equivalent to KWD 1.6 million, and an increase in loans by AED 19 million, equivalent to KWD 1.6 million.

The financial impact cannot be determined at the current time on the International Financial Advisors Holding Co.

نفيدكم علماً بأنه قد ورد إلينا من شركتنا الزميلة شركة إيفا للفنادق والمنجعات ش.م.ك. بإفصاحها المؤرخ في 2024/10/5 بأن إحدى الشركات التابعة لها في الإمارات العربية المتحدة، قامت بتوقيع عقد تسهيلات مصرفية بقيمة 600 مليون درهم إماراتي بما يعادل 49.8 مليون دينار كويتي مع أحد البنوك الإماراتية. وستسد هذه التسهيلات على مدى خمسة عشر عاماً وبسعر فائدة مناسب.

وسيتم استخدام هذه التسهيلات لتسوية تسهيلات مصرفية حالية بقيمة 581 مليون درهم إماراتي بما يعادل 48.2 مليون دينار كويتي من بنك آخر في الإمارات العربية المتحدة.

والأثر المالي لهذه التسهيلات المصرفية على الشركة الزميلة هو ارتفاع النقد بمبلغ 19 مليون درهم إماراتي بما يعادل 1.6 مليون دينار كويتي وارتفاع القروض بمبلغ 19 مليون درهم إماراتي بما يعادل 1.6 مليون دينار كويتي.

ولا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي على شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman



شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة
شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة

(مجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ - رأس المال 48,011,858.800 د.ك.)

دروزة العبد الرزاق - مبنى سوق الكويت الدور الثامن - ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+965) - فاكس: 22 456 631 (+965)